
KAUNO MIESTO SAVIVALDYBĖS TARYBA 

POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

2024 m. spalio 15 d.  Nr. TP-10 

Kaunas 

  

Posėdis vyko 2024-10-08 (prasidėjo 9.00 val., baigėsi 11.00 val.). 

Posėdžio pirmininkas – Visvaldas Matijošaitis, Kauno miesto savivaldybės meras. 

Posėdžio sekretorė – Skaidrė Kareniauskaitė, Tarybos veiklos administravimo skyriaus 

specialistė. 

Posėdyje dalyvavusių Kauno miesto savivaldybės tarybos (toliau – Taryba) narių sąrašas 

pridedamas.  

Posėdyje nedalyvavo Tarybos nariai:  Ramunė Bičkauskienė, Loreta Matijošaitė. 

Posėdžio svečių ir kviestųjų asmenų sąrašas pridedamas. 

 

V. Matijošaitis. Kviečiu Tarybos posėdį pradėti nuo apdovanojimų.   

 

T. Jarusevičius. Kauno miesto meras už drąsą, ryžtą ir išgelbėtą kolegos gyvybę, savo 

gyvenimo būdu rodomą pavyzdį kitiems žmonėms, uolų sąžiningą darbą ir visuomeninę veiklą 3-iojo 

laipsnio Santakos garbės ženklu apdovanoja UAB „Vičiūnų grupė“ darbuotoją Gintą Lukšį.  

 

V. Matijošaitis įteikia Gintui Lukšiui 3-iojo laipsnio Santakos garbės ženklą. 

 

T. Jarusevičius. Kauno miesto meras už ypatingus nuopelnus Kaunui ir Lietuvos 

Respublikai dailiojo čiuožimo sporto srityje, uolų sąžiningą darbą ir visuomeninę veiklą 3-iojo 

laipsnio Santakos garbės ženklu apdovanoja dailiojo čiuožimo trenerę Liliją Vanagienę.  

 

V. Matijošaitis įteikia Lilijai Vanagienei 3-iojo laipsnio Santakos garbės ženklą. 

 

T. Jarusevičius. Tegul šie apdovanojimai tampa įkvėpimu, motyvacija ir ankstinu siekti 

tokių pasiekimų, kuriais Kauno miestas galėtų didžiuotis. 
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V. Matijošaitis. Posėdyje dalyvauja 35 Tarybos nariai, kvorumas yra, pradedam posėdį. 

 

Esu nusišalinęs nuo darbotvarkės sudarymo, todėl vadovaujantis 2023 m. balandžio  

18 d. Tarybos sprendimu Nr. T-160 „Dėl Kauno miesto savivaldybės tarybos narių paskyrimo 

pavaduoti merą bei laikinai eiti jo pareigas“ prašau posėdį vesti Tarybos narį S. Sirtautą. 

 

Iš salės išėjo V. Matijošaitis. 

 

S. Sirtautas. Posėdį pradėsime nuo Tarybos narių nusišalinimų nuo sprendimų projektų 

svarstymo. Yra gautas Š. Matijošaičio pareiškimas dėl nusišalinimo nuo sprendimo projektų  

Nr. TR-831 „Dėl veiklos, kuria gali būti verčiamasi turint verslo liudijimą, rūšių fiksuotų pajamų 

mokesčio dydžių gyventojams 2025 metams nustatymo“, Nr. TR-794  „Dėl Apleisto ar neprižiūrimo 

nekilnojamojo turto 2024 metų sąrašo patvirtinimo“ ir Nr. TR-795 „Dėl kitos paskirties valstybinės 

žemės sklypo Pilies g. 1, Kaune, nuomos sutarties nutraukimo“ (pridedama). Prašome Š. Matijošaitį 

išeiti iš salės. 

 

Iš salės išėjo D. Matijošaitis ir Š. Matijošaitis. 

 

S. Sirtautas. Ar galime bendru sutarimu pritarti Š. Matijošaičio nusišalinimui nuo 

sprendimo projekto Nr. TR-831 „Dėl veiklos, kuria gali būti verčiamasi turint verslo liudijimą, rūšių 

fiksuotų pajamų mokesčio dydžių gyventojams 2025 metams nustatymo“ svarstymo? 

 

Dalyvauja 33 Tarybos nariai. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Pritarti nusišalinimui. 

 

S. Sirtautas. Ar galime bendru sutarimu pritarti Š. Matijošaičio nusišalinimui nuo 

sprendimo projekto Nr. TR-794  „Dėl Apleisto ar neprižiūrimo nekilnojamojo turto 2024 metų sąrašo 

patvirtinimo“ svarstymo? 
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Dalyvauja 33 Tarybos nariai. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Pritarti nusišalinimui. 

 

S. Sirtautas. Ar galime bendru sutarimu pritarti Š. Matijošaičio nusišalinimui nuo 

sprendimo projekto Nr. TR-795 „Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo Pilies g. 1, Kaune, 

nuomos sutarties nutraukimo“ svarstymo? 

 

Dalyvauja 33 Tarybos nariai. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Pritarti nusišalinimui. 

 

S. Sirtautas. Yra gautas D. Matijošaičio pareiškimas dėl nusišalinimo nuo sprendimo 

projektų Nr. TR-831 „Dėl veiklos, kuria gali būti verčiamasi turint verslo liudijimą, rūšių fiksuotų 

pajamų mokesčio dydžių gyventojams 2025 metams nustatymo“, Nr. TR-794  „Dėl Apleisto ar 

neprižiūrimo nekilnojamojo turto 2024 metų sąrašo patvirtinimo“ ir Nr. TR-795 „Dėl kitos paskirties 

valstybinės žemės sklypo Pilies g. 1, Kaune, nuomos sutarties nutraukimo“ (pridedama). 

Ar galime bendru sutarimu pritarti D. Matijošaičio nusišalinimui nuo sprendimo projekto 

Nr. TR-831 „Dėl veiklos, kuria gali būti verčiamasi turint verslo liudijimą, rūšių fiksuotų pajamų 

mokesčio dydžių gyventojams 2025 metams nustatymo“ svarstymo? 

 

Dalyvauja 33 Tarybos nariai. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Pritarti nusišalinimui. 

 

S. Sirtautas. Ar galime bendru sutarimu pritarti D. Matijošaičio nusišalinimui nuo 

sprendimo projekto Nr. TR-794  „Dėl Apleisto ar neprižiūrimo nekilnojamojo turto 2024 metų sąrašo 

patvirtinimo“ svarstymo? 

 

Dalyvauja 33 Tarybos nariai. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Pritarti nusišalinimui.   
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S. Sirtautas. Ar galime bendru sutarimu pritarti D. Matijošaičio nusišalinimui nuo 

sprendimo projekto Nr. TR-795 „Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo Pilies g. 1, Kaune, 

nuomos sutarties nutraukimo“ svarstymo? 

 

Dalyvauja 33 Tarybos nariai. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Pritarti nusišalinimui. 

 

Į salę grįžo D. Matijošaitis ir Š. Matijošaitis. 

 

S. Sirtautas. Yra gautas R. Kauno pareiškimas dėl nusišalinimo nuo sprendimo projekto 

Nr. TR-831 „Dėl veiklos, kuria gali būti verčiamasi turint verslo liudijimą, rūšių fiksuotų pajamų 

mokesčio dydžių gyventojams 2025 metams nustatymo“ (pridedama). Ar galime bendru sutarimu 

pritarti R. Kauno nusišalinimui nuo sprendimo projekto Nr. TR-831 svarstymo? 

 

Iš salės išėjo R. Kaunas. 

 

Dalyvauja 32 Tarybos nariai. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Pritarti nusišalinimui. 

 

Į salę grįžo R. Kaunas. 

 

S. Sirtautas. Yra gautas D. Razmislevičiaus pareiškimas dėl nusišalinimo nuo sprendimo 

projekto Nr. TR-830 „Dėl Kauno miesto savivaldybės tarybos 2023 m. gruodžio 19 d. sprendimo  

Nr. T-550 „Dėl Kauno apskrities vyriausiojo policijos komisariato tarnybinių automobilių valdytojų 

(naudotojų) atleidimo nuo vietinės rinkliavos už naudojimąsi nustatytomis Kauno miesto vietomis 

transporto priemonėms statyti mokėjimo“ pakeitimo“ (pridedama). Ar galime bendru sutarimu 

pritarti D. Razmislevičiaus nusišalinimui nuo sprendimo projekto Nr. TR-830 svarstymo? 

 

Iš salės išėjo D. Razmislevičius. 
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Dalyvauja 34 Tarybos nariai. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Pritarti nusišalinimui. 

 

Į salę grįžo D. Razmislevičius. 

 

S. Sirtautas. Daugiau nusišalinimų nebuvo gauta, ar yra norinčių nusišalinti nuo Taryboje 

svarstomų klausimų?  

 

T. Žebuolis. Noriu nusišalinti nuo sprendimo projekto Nr.  TR-831 „Dėl veiklos, kuria gali 

būti verčiamasi turint verslo liudijimą, rūšių fiksuotų pajamų mokesčio dydžių gyventojams 2025 

metams nustatymo“.  

 

Iš salės išėjo T. Žebuolis. 

 

S. Sirtautas Ar galime bendru sutarimu pritarti T. Žebuolio nusišalinimui nuo sprendimo 

projekto Nr. TR-831 „Dėl veiklos, kuria gali būti verčiamasi turint verslo liudijimą, rūšių fiksuotų 

pajamų mokesčio dydžių gyventojams 2025 metams nustatymo“ svarstymo? 

 

Dalyvauja 35 Tarybos nariai. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Pritarti nusišalinimui. 

 

Į salę grįžo T. Žebuolis. 

 

SVARSTOMA posėdžio darbotvarkė (pridedama). 

S. Sirtautas. Ar yra kokių nors pasiūlymų darbotvarkei? Ar galime bendru sutarimu 

patvirtinti darbotvarkę? 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl darbotvarkės patvirtinimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 
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NUSPRĘSTA. Patvirtinti tokią posėdžio darbotvarkę: 

1.  Dėl Kauno miesto savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 13 d. sprendimo Nr. T-2 „Dėl 

Kauno miesto savivaldybės 2024 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo (TR-809).  

2. Dėl 2025 m. Kauno miesto savivaldybės projektų atrankos ir finansavimo programos 

„Iniciatyvos Kaunui“ sričių ir prioritetų patvirtinimo (TR-832).  

3. Dėl Kauno miesto savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 13 d. sprendimo Nr. T-1 „Dėl 

Kauno miesto savivaldybės 2024–2026 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ pakeitimo         

(TR-810).  

4. Dėl Kauno miesto savivaldybės tarybos narių siuntimo į komandiruotes tvarkos 

aprašo patvirtinimo (TR-808).  

5. Dėl valstybinės žemės nuomos mokesčio skolų pripažinimo beviltiškomis ir jų 

nurašymo  (TR-800).  

6. Dėl veiklos, kuria gali būti verčiamasi turint verslo liudijimą, rūšių fiksuotų pajamų 

mokesčio dydžių gyventojams 2025 metams nustatymo (TR-831).  

7. Dėl Apleisto ar neprižiūrimo nekilnojamojo turto 2024 metų sąrašo patvirtinimo 

(TR-794).  

8. Dėl Kauno miesto savivaldybės tarybos 2019 m. birželio 18 d. sprendimo Nr. T-290 

„Dėl Piniginės socialinės paramos įstatymų nenustatytais atvejais skyrimo tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ pakeitimo (TR-828).  

9. Dėl Kauno miesto savivaldybės tarybos 2019 m. lapkričio 19 d. sprendimo Nr. T-518 

„Dėl Būsto nuomos ar išperkamosios būsto nuomos mokesčių dalies kompensacijos mokėjimo ir 

neteisėtai gautos kompensacijos grąžinimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo (TR-806).  

10. Dėl priešmokyklinio ugdymo grupių ir klasių komplektų skaičiaus Kauno miesto 

savivaldybės biudžetinėse bendrojo ugdymo mokyklose 2024–2025 mokslo metais patikslinimo ir 

pritarimo patikslintam priešmokyklinio ugdymo grupių ir klasių komplektų skaičiui viešosiose 

švietimo įstaigose, kuriose Kauno miesto savivaldybė yra dalininkė, 2024–2025 mokslo metais              

(TR-834).  

11. Dėl Kauno miesto savivaldybės tarybos 2018 m. spalio 9 d. sprendimo Nr. T-490 „Dėl 

Mokymo lėšų skyrimo, naudojimo ir perskirstymo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo (TR-823).  

  



7 
 

12. Dėl Kauno miesto savivaldybės tarybos 2023 m. gruodžio 19 d. sprendimo Nr. T-561 

„Dėl Kauno miesto savivaldybei nuosavybės teise priklausančio ilgalaikio materialiojo  

turto – tekstilės atliekų surinkimo konteinerių – perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo 

patikėjimo teise UAB „Kauno švara“ pakeitimo  (TR-821).  

13. Dėl Kauno miesto savivaldybės tarybos 2024 m. gegužės 14 d. sprendimo Nr. T-304 

„Dėl savivaldybei nuosavybės teise priklausančio ilgalaikio materialiojo turto – tekstilės atliekų 

surinkimo konteinerių – perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise UAB „Kauno 

švara“ pakeitimo  (TR-822).  

14. Dėl ilgalaikio ir trumpalaikio materialiojo turto perdavimo biudžetinei įstaigai Kauno 

sporto mokyklai „Bangpūtys“ (TR-812).  

15. Dėl ilgalaikio materialiojo turto perdavimo biudžetinei įstaigai Kauno sporto 

mokyklai „Bangpūtys“ (TR-811).  

16. Dėl turto perdavimo biudžetinėms įstaigoms – Kauno sporto mokykloms (TR-787).  

17. Dėl Kauno miesto savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 13 d. sprendimo Nr. T-37 

„Dėl Kauno miesto gatvių tiesimo, rekonstravimo, taisymo ir priežiūros darbų 2024–2026 metų 

prioritetinio sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo (TR-807).  

18. Dėl Kauno miesto savivaldybės tarybos 2023 m. gruodžio 19 d. sprendimo Nr. T-550 

„Dėl Kauno apskrities vyriausiojo policijos komisariato tarnybinių automobilių valdytojų (naudotojų) 

atleidimo nuo vietinės rinkliavos už naudojimąsi nustatytomis Kauno miesto vietomis transporto 

priemonėms statyti mokėjimo“ pakeitimo (TR-830).  

19. Dėl važiavimo vietinio reguliaraus susisiekimo autobusais ir troleibusais lengvatos 

dydžio nustatymo jaunimo badmintono turnyrų „RSL Lithuanian Junior 2024“, „RSL Lithuanian U17 

International“ ir vaikų festivalio „RSL International Festival U9, U11, U13, U15 2024“ dalyviams             

(TR-841). 

20. Dėl Kauno miesto savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 13 d. sprendimo Nr. T-51 

„Dėl Kauno miesto savivaldybės sutikimų statyti laikinuosius nesudėtinguosius statinius, įrengti 

įrenginius valstybinėje žemėje, kurioje nesuformuoti žemės sklypai, išdavimo taisyklių patvirtinimo“ 

pakeitimo (TR-829). 
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21. Dėl Kauno miesto savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 13 d. sprendimo Nr. T-45 

„Dėl Kauno miesto savivaldybės patikėjimo teise valdomų naudojamų kitos paskirties valstybinės 

žemės sklypų nuomos be aukciono tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo (TR-833). 

22. Dėl miško žemės pavertimo kitomis naudmenomis ir kompensavimo už miško 

žemės pavertimą kitomis naudmenomis (teritorijoje, esančioje kvartale tarp Islandijos pl., 

Sandraugos g. ir Verslo g., Kaune) (TR-827). 

23. Dėl sutikimo rekonstruoti ir tiesti šilumos perdavimo tinklus ir nustatyti apsaugos 

zonas žemės sklypuose Karaliaus Mindaugo pr. 50 ir H. ir O. Minkovskių g. 31, Kaune (TR-824). 

24. Dėl sutikimo nustatyti naudojimosi žemės sklypu (kadastro Nr. 1901/0191:40, 

unikalus Nr. 1901-0191-0040) Servitutų g. 117, Kaune, tvarką (TR-762). 

25. Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo J. Damijonaičio g. 7, Kaune, dalies 

nuomos sutarties nutraukimo (TR-774). 

26. Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo Prancūzų g. 125, Kaune, dalies nuomos               

(TR-838). 

27. Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo Prancūzų g. 125, Kaune, dalies nuomos                  

(TR-837). 

28. Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo Tilžės g. 8, Kaune, dalies nuomos            

(TR-771). 

29. Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo Chemijos g. 29G, Kaune, dalių nuomos            

(TR-778). 

30. Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo Perlojos g. 16, Kaune, dalies nuomos 

(TR-773).  

31. Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo Chemijos g. 11, Kaune, dalies nuomos              

(TR-772). 

32. Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo S. Daukanto g. 1, Kaune, dalies nuomos            

(TR-819). 

33. Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo Julijanavos g. 32, Kaune, dalies nuomos           

(TR-803).  

34. Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo V. Putvinskio g. 60, Kaune, dalies 

nuomos (TR-802).  
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35. Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo K. Donelaičio g. 76, Kaune, nuomos  

(TR-801). 

36. Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo Drobės g. 33, Kaune, dalies nuomos 

(TR-797). 

37. Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo Technikos g. 18B, Kaune, dalies 

nuomos (TR-796). 

38. Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo Žemaičių g. 99, Kaune, dalies nuomos 

(TR-817). 

39. Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo Perspektyvos g. 4, Kaune, nuomos          

(TR-777).  

40. Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo Kariūnų pl. 1B, Kaune, nuomos            

(TR-776).  

41. Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo K. Petrausko g. 19, Kaune, nuomos           

(TR-775). 

42. Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo Europos pr. 31, Kaune, nuomos                  

(TR-825). 

43. Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo V. Krėvės pr. 72A, Kaune, nuomos            

(TR-766). 

44. Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo Piliakalnio g. 1, Kaune, nuomos            

(TR-804).  

45. Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo P. Lukšio g. 68, Kaune, nuomos              

(TR-839). 

46. Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo Savanorių pr. 306A, Kaune, nuomos 

(TR-840). 

47. Dėl kitos paskirties žemės sklypo Savanorių pr. 258, Kaune, dalių nustatymo              

(TR-763).  

48. Dėl kitos paskirties žemės sklypo Laisvės al. 80, Kaune, dalies dalių nustatymo                

(TR-818).  

49. Dėl kitos paskirties žemės sklypo Savanorių pr. 151, Kaune, dalių nustatymo                

(TR-820). 
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50. Dėl kitos paskirties žemės sklypo Taikos pr. 83A, Kaune, dalių nustatymo (TR-765).  

51. Dėl kitos paskirties žemės sklypo V. Krėvės pr. 17A, Kaune, dalių nustatymo             

(TR-764). 

52. Dėl kitos paskirties žemės sklypo Ateities pl. 28, Kaune, dalių nustatymo (TR-770).  

53. Dėl kitos paskirties žemės sklypo Kalniečių g. 63, Kaune, dalių nustatymo (TR-769).  

54. Dėl kitos paskirties žemės sklypo Kiškių g. 20B, Kaune, dalių nustatymo (TR-768). 

55. Dėl kitos paskirties žemės sklypo Savanorių pr. 206B, Kaune, dalies dalių nustatymo              

(TR-799). 

56. Dėl valstybinės žemės sklypo Savanorių pr. 339B, Kaune, nuomos sutarties 

pakeitimo (TR-826).  

57. Dėl valstybinės žemės sklypo Savanorių pr. 74, Kaune, nuomos sutarties pakeitimo 

(TR-813). 

58. Dėl 2018 m. rugsėjo 25 d. valstybinės žemės nuomos sutarties Nr. 8SŽN 339 

(14.8.49.) nutraukimo (TR-793).  

59. Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo Audros g. 8, Kaune, nuomos sutarties 

nutraukimo (TR-798).  

60. Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo Pilies g. 1, Kaune, nuomos sutarties 

nutraukimo (TR-795).  

61. Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo Kemerio g. 3, Kaune, nuomos sutarties 

nutraukimo (TR-779). 

62. Dėl valstybinės žemės sklypo, esančio K. Baršausko g. 76, Kaune, perdavimo 

neatlygintinai naudotis (TR-788).  

63. Dėl nekilnojamojo turto A. Juozapavičiaus pr. 15C, 15E, Kaune, nuomos sutarties su 

UAB „Gintaja“ atnaujinimo (TR-790).  

64. Dėl nekilnojamojo turto S. Dariaus ir S. Girėno g. 29A, Kaune, nuomos sutarčių su 

UAB „Žemės zondas“ atnaujinimo (TR-792).  

65. Dėl nekilnojamojo turto Kaišiadorių g. 20B, Kaune, nuomos sutarties su UAB 

„Liutaurita“ atnaujinimo (TR-791). 

66. Dėl nekilnojamojo turto P. Lukšio g. 40, Kaune, trumpalaikės nuomos VšĮ „Tornado“ 

krepšinio mokyklai (TR-789). 
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67. Dėl nekilnojamojo turto Baltų pr. 103, Kaune, trumpalaikės nuomos UAB „Udeima“                    

(TR-814). 

68. Dėl nekilnojamojo turto Taikos pr. 51, Kaune, suteikimo neatlygintinai naudotis 

panaudos pagrindais Kauno krepšinio akademijai „Žalgiris“ (TR-805). 

69. Dėl nekilnojamojo turto P. Lukšio g. 40, Kaune, suteikimo neatlygintinai naudotis 

panaudos pagrindais Kauno krepšinio akademijai „Žalgiris“ (TR-816).  

70. Dėl nekilnojamojo turto Baltų pr. 103, Kaune, suteikimo neatlygintinai naudotis 

panaudos pagrindais  Kauno krepšinio akademijai „Žalgiris“ (TR-815).  

71. Dėl socialinių būstų nuomos mokesčio sumažinimo (TR-836).  

72. Dėl savivaldybės būstų nuomos mokesčio sumažinimo (TR-835). 

73. Dėl Kauno miesto savivaldybės tarybos 2024 m. kovo 12 d. sprendimo Nr. T-133 „Dėl 

Kauno miesto savivaldybės būsto V. Krėvės pr. 77-37, Kaune, pardavimo“ pripažinimo netekusiu 

galios (TR-786). 

74. Dėl Kauno miesto savivaldybės būsto Ariogalos g. 6-25, Kaune, pardavimo (TR-785). 

75. Dėl Kauno miesto savivaldybės būsto Baltijos g. 72-36, Kaune, pardavimo (TR-767). 

76. Dėl pagalbinio ūkio paskirties pastato Kranto 5-ojoje g. 16, Kaune, dalies pardavimo                    

(TR-781). 

77. Dėl pagalbinio ūkio paskirties pastato L. Ivinskio g. 13, Kaune, pardavimo (TR-784).  

78. Dėl pagalbinio ūkio paskirties pastato Pušų g. 3, Kaune, pardavimo (TR-783).  

79. Dėl pagalbinio ūkio paskirties pastatų Olandų g. 6, Kaune, pardavimo (TR-782).  

80. Dėl pagalbinio ūkio paskirties pastato Žemaičių g. 72, Kaune, dalies pardavimo          

(TR-780) 

81. Tarybos narių pareiškimai. 

82. Tarybos mažumos valanda. 

 

Į salę grįžo V. Matijošaitis ir tęsia pirmininkavimą posėdžiui. 

 

 1. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-809 „Dėl Kauno miesto savivaldybės tarybos 

2024 m. vasario 13 d. sprendimo Nr. T-2 „Dėl Kauno miesto savivaldybės 2024 metų biudžeto 

patvirtinimo“ pakeitimo“.   
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Pranešėja – R. Vosylienė, Finansų ir ekonomikos skyriaus vedėja. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-736). 

 

2. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-832 „Dėl 2025 m. Kauno miesto savivaldybės 

projektų atrankos ir finansavimo programos „Iniciatyvos Kaunui“ sričių ir prioritetų patvirtinimo“.   

Pranešėja – E. Revuckaitė, Strateginio planavimo, analizės ir programų valdymo skyriaus 

vedėja. Klausimas svarstytas komitetuose, jam pritarta.  

KLAUSIMŲ PATEIKĖ: 

A.  Jankuvienė. Noriu paklausti dėl naujo srities „Kaunas – pilnas kultūros“  

prioriteto – ,,Per skonį į kultūrą“. Ar jums neatrodo, kad tokie renginiai, kaip šaltibarščių festivaliai 

ir cepelinų dienos, turėtų būti finansuojami ne per programą „Iniciatyvos Kaunui“, o per programą 

finansuojančią bendruomenių projektus? 

E. Revuckaitė. Kauno miesto savivaldybėje (toliau – Savivaldybė) veikia viena 

bendruomenių veiklų finansavimo programa, kuriai lėšas skiria valstybė. Pagal šią programą gali būti 

finansuojamos įvairios bendruomenių veiklos. Manome, kad nevyriausybinis sektorius per programą 

„Iniciatyvos Kaunui“ taip pat gali pasiūlyti gerų idėjų.  Tai nauja tema, kuria Kaunas turi kuo pasigirti. 

Tikrai manome, kad sulauksime idėjų ir kviečiame teikti paraiškas. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-737). 

 

3. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-810 „Dėl Kauno miesto savivaldybės tarybos 

2024 m. vasario 13 d. sprendimo Nr. T-1 „Dėl Kauno miesto savivaldybės 2024–2026 metų 

strateginio veiklos plano patvirtinimo“ pakeitimo“.   
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Pranešėja – E. Revuckaitė, Strateginio planavimo, analizės ir programų valdymo skyriaus 

vedėja. Klausimas svarstytas komitetuose, jam pritarta.  

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-738). 

 

4. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-808 „Dėl Kauno miesto savivaldybės tarybos 

narių siuntimo į komandiruotes tvarkos aprašo patvirtinimo“.  

Pranešėja – A. Vilimienė, Personalo valdymo skyriaus vyriausioji specialistė, atliekanti 

skyriaus vedėjo funkcijas. Klausimas svarstytas komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-739). 

 

5. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-800 „Dėl valstybinės žemės nuomos 

mokesčio skolų pripažinimo beviltiškomis ir jų nurašymo“.  

Pranešėja – S. Šėlienė, Licencijų, leidimų ir paslaugų skyriaus vedėja. Klausimas 

svarstytas komitetuose, pritarta be pastabų.  

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-740). 
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V. Matijošaitis. Primenu, kad esu pareiškęs nusišalinimą nuo sprendimo projektų  

Nr. TR-831 „Dėl veiklos, kuria gali būti verčiamasi turint verslo liudijimą, rūšių fiksuotų pajamų 

mokesčio dydžių gyventojams 2025 metams nustatymo“ ir Nr. TR-794  „Dėl Apleisto ar neprižiūrimo 

nekilnojamojo turto 2024 metų sąrašo patvirtinimo“ svarstymo (pridedama), todėl posėdžio vedimą 

perleidžiu S. Sirtautui. 

 

Iš salės išėjo V. Matijošaitis. 

 

S. Sirtautas. Primenu, kad nusišalinimą nuo sprendimo projektų TR-831 „Dėl veiklos, 

kuria gali būti verčiamasi turint verslo liudijimą, rūšių fiksuotų pajamų mokesčio dydžių gyventojams 

2025 metams nustatymo“ ir TR-794  „Dėl Apleisto ar neprižiūrimo nekilnojamojo turto 2024 metų 

sąrašo patvirtinimo“ svarstymo taip pat yra pareiškę D. Matijošaitis, Š. Matijošaitis.  

Nusišalinimą nuo sprendimo projekto TR-831 „Dėl veiklos, kuria gali būti verčiamasi 

turint verslo liudijimą, rūšių fiksuotų pajamų mokesčio dydžių gyventojams 2025 metams 

nustatymo“ taip pat pareiškė R. Kaunas ir T. Žebuolis. 

 

Iš salės išėjo D. Matijošaitis, Š. Matijošaitis, R. Kaunas ir T. Žebuolis. 

 

Svarstant 6 ir 7 darbotvarkės klausimus posėdžiui pirmininkauja, laikinai einantis 

Savivaldybės mero pareigas, Tarybos narys S. Sirtautas (Kauno miesto savivaldybės tarybos 2024 

m. spalio 15 d.  protokolas Nr. TP-11). 

 

Į salę grįžo V. Matijošaitis, D. Matijošaitis ir Š. Matijošaitis. 

 

8. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-828 „Dėl Kauno miesto savivaldybės tarybos 

2019 m. birželio 18 d. sprendimo Nr. T-290 „Dėl Piniginės socialinės paramos įstatymų nenustatytais 

atvejais skyrimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo“.  

Pranešėja – E. Abeciūnienė, Socialinės paramos skyriaus vedėjo pavaduotoja. Klausimas 

svarstytas komitetuose, pritarta be pastabų. 
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Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-743). 

 

9. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-806 „Dėl Kauno miesto savivaldybės tarybos 

2019 m. lapkričio 19 d. sprendimo Nr. T-518 „Dėl Būsto nuomos ar išperkamosios būsto nuomos 

mokesčių dalies kompensacijos mokėjimo ir neteisėtai gautos kompensacijos grąžinimo tvarkos 

aprašo patvirtinimo“ pakeitimo“.  

Pranešėja – E. Abeciūnienė, Socialinės paramos skyriaus vedėjo pavaduotoja. Klausimas 

svarstytas komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-744). 

 

10. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-834 „Dėl priešmokyklinio ugdymo grupių ir 

klasių komplektų skaičiaus Kauno miesto savivaldybės biudžetinėse bendrojo ugdymo mokyklose 

2024–2025 mokslo metais patikslinimo ir pritarimo patikslintam priešmokyklinio ugdymo grupių ir 

klasių komplektų skaičiui viešosiose švietimo įstaigose, kuriose Kauno miesto savivaldybė yra 

dalininkė, 2024–2025 mokslo metais“. 

Pranešėja – O. Gucevičienė, Švietimo skyriaus vedėja. Klausimas svarstytas komitetuose, 

pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-745). 
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11. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-823 „Dėl Kauno miesto savivaldybės 

tarybos 2018 m. spalio 9 d. sprendimo Nr. T-490 „Dėl Mokymo lėšų skyrimo, naudojimo ir 

perskirstymo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo“. 

Pranešėja – O. Gucevičienė, Švietimo skyriaus vedėja. Klausimas svarstytas komitetuose, 

pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-746). 

 

12. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-821 „Dėl Kauno miesto savivaldybės 

tarybos 2023 m. gruodžio 19 d. sprendimo Nr. T-561 „Dėl Kauno miesto savivaldybei nuosavybės 

teise priklausančio ilgalaikio materialiojo turto – tekstilės atliekų surinkimo konteinerių – perdavimo 

valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise UAB „Kauno švara“ pakeitimo“. 

Pranešėja – R. Savickienė, Aplinkos apsaugos skyriaus vedėja. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-747). 

 

13. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-822 „Dėl Kauno miesto savivaldybės 

tarybos 2024 m. gegužės 14 d. sprendimo Nr. T-304 „Dėl savivaldybei nuosavybės teise priklausančio 

ilgalaikio materialiojo turto – tekstilės atliekų surinkimo konteinerių – perdavimo valdyti, naudoti ir 

disponuoti juo patikėjimo teise UAB „Kauno švara“ pakeitimo“. 

Pranešėja – R. Savickienė, Aplinkos apsaugos skyriaus vedėja. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 
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Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-748). 

 

14. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-812 „Dėl ilgalaikio ir trumpalaikio 

materialiojo turto perdavimo biudžetinei įstaigai Kauno sporto mokyklai „Bangpūtys“. 

Pranešėjas – T. Vasiliauskas, Sporto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas komitetuose, 

pritarta be pastabų.  

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-749). 

 

15. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-811 „Dėl ilgalaikio materialiojo turto 

perdavimo biudžetinei įstaigai Kauno sporto mokyklai „Bangpūtys“. 

Pranešėjas – T. Vasiliauskas, Sporto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas komitetuose, 

pritarta be pastabų.  

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-750). 

 

16. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-787 „Dėl turto perdavimo biudžetinėms 

įstaigoms – Kauno sporto mokykloms“. 

Pranešėjas – T. Vasiliauskas, Sporto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas komitetuose, 

pritarta be pastabų.   
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Dalyvauja 35 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-751). 

 

17. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-807 „Dėl Kauno miesto savivaldybės 

tarybos 2024 m. vasario 13 d. sprendimo Nr. T-37 „Dėl Kauno miesto gatvių tiesimo, rekonstravimo, 

taisymo ir priežiūros darbų 2024–2026 metų prioritetinio sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo“. 

Pranešėjas – A. Pakalniškis, Miesto tvarkymo skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose. Darnios plėtros ir investicijų bei Miesto ūkio ir paslaugų komitetai jam pritarė be 

pastabų. Ekonomikos ir finansų komitetas pritarė su rengėjo pateikta pastaba. Siūlome patikslinti 

sprendimo projektą – 27, 28, 62 ir 64 punktuose nurodytas LAKD lėšas pakeisti į KPPP lėšas (Miesto 

tvarkymo skyriaus 2024-10-04 raštas Nr. 43-10-431 pridedamas): 

 

Dalyvauja 34 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl rengėjo pateiktos pataisos. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Pritarti rengėjo pateiktai pataisai. 

 

Dalyvauja 34 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo su pakeitimu. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti su pakeitimu (sprendimas Nr. T-752). 

 

 Iš salės išėjo D. Razmislevičius. 

 

18. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-830 „Dėl Kauno miesto savivaldybės 

tarybos 2023 m. gruodžio 19 d. sprendimo Nr. T-550 „Dėl Kauno apskrities vyriausiojo policijos 

komisariato tarnybinių automobilių valdytojų (naudotojų) atleidimo nuo vietinės rinkliavos už 

naudojimąsi nustatytomis Kauno miesto vietomis transporto priemonėms statyti mokėjimo“ 

pakeitimo“.   
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Pranešėjas – M. Matusevičius, Transporto ir eismo organizavimo skyriaus vedėjas. 

Klausimas svarstytas komitetuose, pritarta be pastabų.  

 

Dalyvauja 34 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-753). 

 

Į salę grįžo D. Razmislevičus. 

 

19. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-841 „Dėl važiavimo vietinio reguliaraus 

susisiekimo autobusais ir troleibusais lengvatos dydžio nustatymo jaunimo badmintono turnyrų 

„RSL Lithuanian Junior 2024“, „RSL Lithuanian U17 International“ ir vaikų festivalio „RSL 

International Festival U9, U11, U13, U15 2024“ dalyviams“. 

Pranešėjas – M. Matusevičius, Transporto ir eismo organizavimo skyriaus vedėjas. 

Klausimas svarstytas komitetuose, pritarta be pastabų.  

 

Dalyvauja 35 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-754). 

 

20. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-829 „Dėl Kauno miesto savivaldybės 

tarybos 2024 m. vasario 13 d. sprendimo Nr. T-51 „Dėl Kauno miesto savivaldybės sutikimų statyti 

laikinuosius nesudėtinguosius statinius, įrengti įrenginius valstybinėje žemėje, kurioje nesuformuoti 

žemės sklypai, išdavimo taisyklių patvirtinimo“ pakeitimo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 
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Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-755). 

 

21. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-833 „Dėl Kauno miesto savivaldybės 

tarybos 2024 m. vasario 13 d. sprendimo Nr. T-45 ,,Dėl Kauno miesto savivaldybės patikėjimo teise 

valdomų naudojamų kitos paskirties valstybinės žemės sklypų nuomos be aukciono tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ pakeitimo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-756). 

 

22. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-827 „Dėl miško žemės pavertimo kitomis 

naudmenomis ir kompensavimo už miško žemės pavertimą kitomis naudmenomis (teritorijoje, 

esančioje kvartale tarp Islandijos pl., Sandraugos g. ir Verslo g., Kaune)“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-757). 
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23. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-824 „Dėl sutikimo rekonstruoti ir tiesti 

šilumos perdavimo tinklus ir nustatyti apsaugos zonas žemės sklypuose Karaliaus Mindaugo pr. 50 

ir H. ir O. Minkovskių g. 31, Kaune“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-758). 

 

24. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-762 „Dėl sutikimo nustatyti naudojimosi 

žemės sklypu (kadastro Nr. 1901/0191:40, unikalus Nr. 1901-0191-0040) Servitutų g. 117, Kaune, 

tvarką“.  

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 35 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-759). 

 

25. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-774 „Dėl kitos paskirties valstybinės žemės 

sklypo J. Damijonaičio g. 7, Kaune, dalies nuomos sutarties nutraukimo“.  

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 35 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-760).   
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26. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-838 „Dėl kitos paskirties valstybinės žemės 

sklypo Prancūzų g. 125, Kaune, dalies nuomos“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 34 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-761). 

 

27. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-837 „Dėl kitos paskirties valstybinės žemės 

sklypo Prancūzų g. 125, Kaune, dalies nuomos“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 34 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-762). 

 

28. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-771 „Dėl kitos paskirties valstybinės žemės 

sklypo Tilžės g. 8, Kaune, dalies nuomos“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 34 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-763).   
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29. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-778 „Dėl kitos paskirties valstybinės žemės 

sklypo Chemijos g. 29G, Kaune, dalių nuomos“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 34 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-764). 

 

30. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-773 „Dėl kitos paskirties valstybinės žemės 

sklypo Perlojos g. 16, Kaune, dalies nuomos“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 34 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-765). 

 

31. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-772 „Dėl kitos paskirties valstybinės žemės 

sklypo Chemijos g. 11, Kaune, dalies nuomos“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 34 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-766). 
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32. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-819 „Dėl kitos paskirties valstybinės žemės 

sklypo S. Daukanto g. 1, Kaune, dalies nuomos“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 35 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-767). 

 

33. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-803 „Dėl kitos paskirties valstybinės žemės 

sklypo Julijanavos g. 32, Kaune, dalies nuomos“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 35 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-768). 

 

34. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-802 „Dėl kitos paskirties valstybinės žemės 

sklypo V. Putvinskio g. 60, Kaune, dalies nuomos“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 35 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-769). 
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35. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-801 „Dėl kitos paskirties valstybinės žemės 

sklypo K. Donelaičio g. 76, Kaune, nuomos“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 35 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-770). 

 

36. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-797 „Dėl kitos paskirties valstybinės žemės 

sklypo Drobės g. 33, Kaune, dalies nuomos“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 35 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-771). 

 

37. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-796 „Dėl kitos paskirties valstybinės žemės 

sklypo Technikos g. 18B, Kaune, dalies nuomos“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 35 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-772). 
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38. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-817 „Dėl kitos paskirties valstybinės žemės 

sklypo Žemaičių g. 99, Kaune, dalies nuomos“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 35 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-773). 

 

39. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-777 „Dėl kitos paskirties valstybinės žemės 

sklypo Perspektyvos g. 4, Kaune, nuomos“.  

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-774). 

 

40. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-776 „Dėl kitos paskirties valstybinės žemės 

sklypo Kariūnų pl. 1B, Kaune, nuomos“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-775). 
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41. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-775 „Dėl kitos paskirties valstybinės žemės 

sklypo K. Petrausko g. 19, Kaune, nuomos“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-776). 

 

42. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-825 „Dėl kitos paskirties valstybinės žemės 

sklypo Europos pr. 31, Kaune, nuomos“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-777). 

 

43. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-766 „Dėl kitos paskirties valstybinės žemės 

sklypo V. Krėvės pr. 72A, Kaune, nuomos“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-778). 
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44. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-804 „Dėl kitos paskirties valstybinės žemės 

sklypo Piliakalnio g. 1, Kaune, nuomos“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-779). 

 

45. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-839 „Dėl kitos paskirties valstybinės žemės 

sklypo P. Lukšio g. 68, Kaune, nuomos“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-780). 

 

46. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-840 „Dėl kitos paskirties valstybinės žemės 

sklypo Savanorių pr. 306A, Kaune, nuomos“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-781).   
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47. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-763 „Dėl kitos paskirties žemės sklypo 

Savanorių pr. 258, Kaune, dalių nustatymo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-782). 

 

48. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-818 „Dėl kitos paskirties žemės sklypo 

Laisvės al. 80, Kaune, dalies dalių nustatymo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-783). 

 

49. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-820 „Dėl kitos paskirties žemės sklypo 

Savanorių pr. 151, Kaune, dalių nustatymo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-784). 
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50. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-765 „Dėl kitos paskirties žemės sklypo 

Taikos pr. 83A, Kaune, dalių nustatymo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-785). 

 

51. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-764 „Dėl kitos paskirties žemės sklypo  

V. Krėvės pr. 17A, Kaune, dalių nustatymo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-786). 

 

52. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-770 „Dėl kitos paskirties žemės sklypo 

Ateities pl. 28, Kaune, dalių nustatymo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-787). 
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53. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-769 „Dėl kitos paskirties žemės sklypo 

Kalniečių g. 63, Kaune, dalių nustatymo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-788). 

 

54. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-768 „Dėl kitos paskirties žemės sklypo 

Kiškių g. 20B, Kaune, dalių nustatymo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-789). 

 

55. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-799 „Dėl kitos paskirties žemės sklypo 

Savanorių pr. 206B, Kaune, dalies dalių nustatymo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-790). 
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56. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-826 „Dėl valstybinės žemės sklypo 

Savanorių pr. 339B, Kaune, nuomos sutarties pakeitimo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-791). 

 

57. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-813 „Dėl valstybinės žemės sklypo 

Savanorių pr. 74, Kaune, nuomos sutarties pakeitimo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-792). 

 

58. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-793 „Dėl 2018 m. rugsėjo 25 d. valstybinės 

žemės nuomos sutarties Nr. 8SŽN 339 (14.8.49.) nutraukimo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-793). 
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59. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-798 „Dėl kitos paskirties valstybinės žemės 

sklypo Audros g. 8, Kaune, nuomos sutarties nutraukimo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-794). 

 

V. Matijošaitis. Esu pareiškęs nusišalinimą nuo sprendimo projekto Nr. TR-795 „Dėl kitos 

paskirties valstybinės žemės sklypo Pilies g. 1, Kaune, nuomos sutarties nutraukimo“ svarstymo, 

todėl posėdžio vedimą perduodu S. Sirtautui. 

 

S. Sirtautas. Primenu, kad nusišalinimą nuo sprendimo projekto Nr. TR-795 „Dėl kitos 

paskirties valstybinės žemės sklypo Pilies g. 1, Kaune, nuomos sutarties nutraukimo“ svarstymo yra 

pareiškę V. Matijošaitis (pridedama), D. Matijošaitis, Š. Matijošaitis. 

 

Iš salės išėjo V. Matijošaitis, D. Matijošaitis ir Š. Matijošaitis. 

 

Svarstant 60 darbotvarkės klausimą posėdžiui pirmininkauja, laikinai einantis 

Savivaldybės mero pareigas, Tarybos narys S. Sirtautas (Kauno miesto savivaldybės tarybos 2024 

m. spalio 15 d.  protokolas Nr. TP-11). 

 

Į salę grįžo V. Matijošaitis, D. Matijošaitis ir Š. Matijošaitis. 

 

61. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-779 „Dėl kitos paskirties valstybinės žemės 

sklypo Kemerio g. 3, Kaune, nuomos sutarties nutraukimo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 
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Dalyvauja 37 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-796). 

 

62. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-788 „Dėl valstybinės žemės sklypo, esančio 

K. Baršausko g. 76, Kaune, perdavimo neatlygintinai naudotis“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 37 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-797). 

 

63. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-790 „Dėl nekilnojamojo turto  

A. Juozapavičiaus pr. 15C, 15E, Kaune, nuomos sutarties su UAB „Gintaja“ atnaujinimo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 37 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-798). 

 

64. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-792 „Dėl nekilnojamojo turto S. Dariaus ir 

S. Girėno g. 29A, Kaune, nuomos sutarčių su UAB „Žemės zondas“ atnaujinimo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų.   
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Dalyvauja 37 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-799). 

 

65. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-791 „Dėl nekilnojamojo turto Kaišiadorių g. 

20B, Kaune, nuomos sutarties su UAB „Liutaurita“ atnaujinimo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 37 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-800). 

 

66. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-789 „Dėl nekilnojamojo turto P. Lukšio g. 

40, Kaune, trumpalaikės nuomos VšĮ „Tornado“ krepšinio mokyklai“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 37 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-801). 

 

67. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-814 „Dėl nekilnojamojo turto Baltų pr. 103, 

Kaune, trumpalaikės nuomos UAB „Udeima“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 
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Dalyvauja 37 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-802). 

 

68. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-805 „Dėl nekilnojamojo turto Taikos pr. 51, 

Kaune, suteikimo neatlygintinai naudotis panaudos pagrindais Kauno krepšinio akademijai 

„Žalgiris“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-803). 

 

69. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-816 „Dėl nekilnojamojo turto P. Lukšio g. 

40, Kaune, suteikimo neatlygintinai naudotis panaudos pagrindais Kauno krepšinio akademijai 

„Žalgiris“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-804). 

 

70. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-815 „Dėl nekilnojamojo turto Baltų pr. 103, 

Kaune, suteikimo neatlygintinai naudotis panaudos pagrindais Kauno krepšinio akademijai 

„Žalgiris“. 
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Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-805). 

 

71. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-836 „Dėl socialinių būstų nuomos mokesčio 

sumažinimo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-806). 

 

72. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-835 „Dėl savivaldybės būstų nuomos 

mokesčio sumažinimo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-807). 

 

73. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-786 „Dėl Kauno miesto savivaldybės 

tarybos 2024 m. kovo 12 d. sprendimo Nr. T-133 „Dėl Kauno miesto savivaldybės būsto V. Krėvės pr. 

77-37, Kaune, pardavimo“ pripažinimo netekusiu galios“.   
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Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-808). 

 

74. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-785 „Dėl Kauno miesto savivaldybės būsto 

Ariogalos g. 6-25, Kaune, pardavimo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-809). 

 

75. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-767 „Dėl Kauno miesto savivaldybės būsto 

Baltijos g. 72-36, Kaune, pardavimo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-810). 
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76. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-781 „Dėl pagalbinio ūkio paskirties pastato 

Kranto 5-ojoje g. 16, Kaune, dalies pardavimo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-811). 

 

77. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-784 „Dėl pagalbinio ūkio paskirties pastato 

L. Ivinskio g. 13, Kaune, pardavimo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-812). 

 

78. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-783 „Dėl pagalbinio ūkio paskirties pastato 

Pušų g. 3, Kaune, pardavimo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-813). 
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79. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-782 „Dėl pagalbinio ūkio paskirties pastatų 

Olandų g. 6, Kaune, pardavimo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-814). 

 

80. SVARSTYTA. Sprendimo projektas Nr. TR-780 „Dėl pagalbinio ūkio paskirties pastato 

Žemaičių g. 72, Kaune, dalies pardavimo“. 

Pranešėjas – D. Valiukas, Nekilnojamojo turto skyriaus vedėjas. Klausimas svarstytas 

komitetuose, pritarta be pastabų. 

 

Dalyvauja 36 Tarybos nariai. 

Balsuojama dėl sprendimo priėmimo. 

Pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas Nr. T-815). 

 

81. SVARSTYTA. Tarybos narių pareiškimai. 

 

82. Tarybos mažumos valanda. 

P. Lukševičius. Noriu paklausti dėl bylos teisme, susijusios su Vilijampolės 10-uoju 

kvartalu. Pakomentuokite situaciją. 

T. Metelionis. Atsakysime šiek tiek vėliau, po to kai Teisės ir konsultavimo skyriaus 

vedėja pasitikslins teismų bylų duomenų bazėje. 
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A. Filinaitė. Noriu paklausti dėl planuojamų statybų prie Kauno pilies. Koks yra 

numatytas biudžetas pastatui, būsimai parkavimo aikštelei ir archeologiniams tyrimams? 

Neabejotinai iškasę žemę rasite tam tikrų artefaktų. Jeigu ten kažką rasite, kaip planuojate šią vietą 

pritaikyti parkavimui? Kituose Europos miestuose egzistuoja panašios gerosios praktikos, bet jos 

kainuoja daug pinigų.  

T. Metelionis. Sumos, kurias dabar įvardinsiu, yra preliminarios, nes projekto įgyvenimo 

stadija yra dar labai ankstyva. Techninio projekto parengimui yra numatyta skirti iki 600 tūkst. eurų, 

o darbams, jeigu neklystų,  yra numatyta iki 17 milijonų eurų. 

Dėl požeminio parkavimo aikštelės įrengimo prie Kauno pilies – yra manančių, kad ten 

yra daug vertingų sluoksnių ir gali būti rasta daug radinių. Yra atlikta ne viena studija ir yra daug 

duomenų, kad visas tas plotas, kuriame mes inicijuojame statybas buvo nuplautas Neries. Dėl to 

specialistai mano, kad ten po žeme surasti vertinguosius sluoksnius, kažkokius objektus ar vertybes 

tikimybė yra labai nedidelė. Nepaisant to, visi darbai yra suplanuoti prižiūrint archeologams. O, jeigu 

vis dėlto bus kažkas surasta, esu tikras, kad su tais objektais ar vertybėmis bus elgiamasi pagal 

reikalavimus.  

R. Romeika. Noriu pasiteirauti dėl Kauno miesto savivaldybės jaunimo reikalų tarybos 

(toliau – JRT) – kaip jai sekasi dirbti, kas buvo nuveikta, kas planuojama ir kokie yra rezultatai? 

S. Sirtautas. JRT posėdžių protokolus ir veiklos ataskaitas galite rasti Savivaldybės 

internetiniame puslapyje. Pastaruoju metu iniciatyvos iš jaunimo organizacijų atstovų 

nesusilaukėme. Artimiausiu metu esame numatę organizuoti posėdį. Pastarieji metai JRT, lyginant 

su praėjusiais laikotarpiais, sakyčiau, buvo aktyviausi. 

M. Prievelis. Prieš 3 savaites kreipiausi dėl tilto, esančio Mosėdžio gatvėje prie Linkuvos 

dvaro, būklės. Panašu, kad tilto konstrukciją gerokai išplovė lietaus nuotekos. Dėl aplinkinėse 

gatvėse vykdomų rekonstrukcijos darbų, srautas per šį tiltą yra labai didelis. Jo būklė atrodo gan 

prasta. Ar yra kažkokie planai sutvarkyti šį tiltą? Ir apskritai kokia yra eismo situacija toje vietoje? 

T. Metelionis. Gavę jūsų skundą jį atsakingai įvertinti paprašėme kolegų iš Miesto 

tvarkymo skyriaus. Norėčiau šio skyriaus vedėjo paprašyti detaliau papasakoti apie mūsų planus, 

susijusius su šia vieta. 

A. Pakalniškis. Ši vieta buvo įvertinta ir nustatyta, kad buvo išplautos ne tilto 

konstrukcijos, o lietaus nuotekų šulinys.  Šią savaitę uždarysime Mosėdžio gatvę, kad galėtume  
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sutvarkyti tą išplovą. Ten griuvo medis ir išvertė šlaitą. Mosėdžio gatvė bus uždaryta, bet spalio 1 d. 

atidarėme B. Brazdžionio gatvę. 

V. Lendraitis. Noriu pasiteirauti dėl sporto ir laisvalaikio kompleksų Aleksote, adresais 

Europos pr. 105 ir Veiverių g. 122. Kaip vyksta darbai?  

T. Metelionis. Europos pr. planuojamo regbio maniežo techninis projektas yra 

parengtas. Yra atlikta jo ekspertizė. Ekspertai pateikė pastabų techninio projekto rengėjams. Mano 

žiniomis, atsižvelgiant į pastabas, techninis projektas šiuo metu yra taisomas. Tai yra visiškai normali 

praktika. Tikimės, kad per artimiausią mėnesį jis bus patvirtintas ir galėsime teikti prašymą statybos 

leidimui gauti. Yra rengiamas S. Dariaus ir S. Girėno gatvėje planuojamo daugiafunkcinio sporto 

aikštyno po atviru dangumi techninis projektas. Kelių mėnesių laikotarpyje jo rengimas turėtų būti 

užbaigtas ir gautas statybos leidimas. 

J. Kupčinskienė. Ar planuojate šiais metais Tarybai siūlyti sprendimų projektus dėl naujų 

skverų tvirtinimo? 

T. Metelionis. Taip. Kaip R. Savickienė yra minėjusi, šie sprendimų projektai yra teikiami 

tam tikrais etapais. Šiais metais bus rengiamas dar vienas Tarybos sprendimo projektas dar dėl 

keliolikos skverų tvirtinimo. 

Teisės ir konsultavimo skyriaus vedėja pasitikslino ir galime atsakyti į P. Lukševičiaus 

klausimą dėl Vilijampolės 10-ojo kvartalo. Šiuo metu vykstančioje byloje atsakovas yra Nacionalinė 

žemės tarnyba, o Savivaldybė yra trečiasis asmuo. Su pareikštais reikalavimais nesutinkame. Yra 

įvykę keli posėdžiai ir kitas posėdis yra numatytas lapkričio 28 dieną. Kol kas vyksta bylos 

nagrinėjimas teisme ir nėra jokio sprendimo. 

R. Duobaitė-Bumbulienė. Ar, jūsų nuomone, pasiteisino mažų emisijų zonos įvedimas 

senamiestyje? Kiek sumažėjo automobilių srautai? Kiek per mėnesį maždaug yra gaunama pajamų? 

Kokiais būdais dažniausiai susimoka pravažiuojantys – naudodamiesi programėlėmis ar automatais? 

Kokiu būdu yra pasiekiami tie, kurie išvyksta nesusimokėję? Per antstolius ar kitais būdais?  

T. Metelionis. Srautai, kaip ir buvo skelbta, yra sumažėję maždaug ketvirtadaliu. 

Vidutiniškai per dieną į senamiestį arba per senamiestį iki šios zonos įvedimo įvažiuodavo apie 2000 

automobilių, dabar – 1500.  Iš jų maždaug pusė yra gyventojai ar kiti asmenys, turintys įvairius 

leidimus. Taigi lieka apie 900 tų, kurie turėtų susimokėti. Iš jų apie pusę susimoka įvairiais būdais.  
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Savitarnoje, per parkavimo Kaune puslapį susimoka apie 150. Kiti susimoka naudodamiesi įvairiomis 

programėlėmis. O kita dalis – ta kuri nesusimoka. Mūsų parkavimo įstaiga apie tai išsiunčia 

informaciją Viešosios tvarkos skyriui. Kadangi tai yra miesto rinkliava, bus elgiamasi, taip pat kaip ir 

su parkavimo rinkliava. Bus surašomi protokolai ir siunčiamos baudos. 

A. Filinaitė. Ar į planuojamą pastatą prie Kauno pilies persikels visa Savivaldybės 

administracija? Jeigu taip, tai kas bus daroma su dabartiniu pastatu? Koks jo likimas? 

T. Metelionis. Viešojoje erdvėje buvo teigta, bei aš pats esu ne kartą minėjęs, kad tikslas 

yra į naująjį pastatą sukelti visus nutolusius skyrius. Apie 10 įvairių mūsų padalinių nedirba šiame 

pastate. Jie veikia vietose, kurios yra nepatogios mūsų paslaugų gavėjams. Reikėtų pabrėžti, tokius 

skyrius, kaip Socialinės paramos ir Socialinių paslaugų. Tokia yra pirminė idėja. Ji  nėra detaliai 

aptarta su skyriais ir juose dirbančiais žmonėmis, kurių yra apie 200. Šiame pastate dirba apie 500 

žmonių.  Tikrai nebus taip, kad šis pastatas ištuštės. Jame ir toliau, aš manau, toliau dirbs 

Savivaldybės administracija bei Tarybos veiklos administravimo skyrius. 

A. Jankuvienė. Noriu paklausti klausimo, susijusio su smulkiuoju verslu.  

Kioskai- paviljonai, kurie užsiima nedidele prekyba, nuogąstauja, kad žemę turės nuomotis aukciono 

būdu. Ar iš tikrųjų yra rengiama tokia tvarka? 

S. Šėlienė. Tokia tvarka nėra rengiama. Jie moka Tarybos nustatytą vietinę rinkliavą. 

R. Kaunas. Kaip miestui sekasi su kvartalinės renovacijos projektais? Galbūt jau yra 

sudarytos sutartys? Kokia yra situacija? 

G. Barčauskas. Yra 3 kvartalai, kurie sutiko rengti projektus ir dalyvauti programoje. Šiuo 

metu yra vedamos papildomos derybos dar su keliais kvartalais. Šiais metais tikimės susitarti dar dėl 

3-4 kvartalinės renovacijos projektų. Kitais metais startuosime su statybos darbais. 2 kvartalai yra 

Biržiškų gatvėje ir vienas V. Landsbergio-Žemkalnio gatvėje. 

J. Kupčinskienė. Noriu pasiteirauti dėl maisto atliekų konteinerių, kurie vasarą atsirado 

prie namų. Kaip sekasi juos prižiūrėti? Ar atliekos yra išmetamos tvarkingai? 

T. Metelionis. Pradžia nėra lengva. Turbūt nei vienoj Savivaldybėj, kuri pradėjo tai daryti 

anksčiau už mus, ji nebuvo lengva. Atliekas žmonės meta įvairiai. Bendraujame su UAB „Kauno 

švara“,  nuolat stebime, kaip sekasi. Gauname informaciją, kad yra metamos ne tik maisto  
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atliekos ir su maišeliais. Situacija po truputį gerėja. Yra suplanuoti keli viešinimo ir edukacijos 

renginiai. Tokių edukacijų nemažai buvo ir prieš tai, bet jų niekada nebus per daug. Manau, kad 

palaipsniui žmonės įpras maisto atliekas rūšiuoti teisingai.  

K. Lukauskaitė-Valatkė. Romainiuose yra pradinė mokykla, statomas darželis. Kada ten 

yra planuojama statyti ir bendrojo ugdymo mokyklą? Toks poreikis tikrai yra. 

T. Metelionis. Greta pradėto statyti darželio, kaip žinote, yra kitas sklypas, kuriame yra 

planuojama statyti mokyklą. Esame suplanavę, kad mokyklos statybos projektavimo darbus 

pradėsime darželio statybų pabaigoje. Manau, kad mokyklos statybos darbai prasidės per 

artimiausius 2-3 metus. 

V. Matijošaitis. Papildysiu – tikimės, kad Seime pasikeitus valdžiai, šiems reikalams 

miestui bus skirta daugiau valstybės lėšų. Jiems per paskutinius 4 metus miestas gavo 5 milijonus 

eurų iš valstybės biudžeto, kai tuo tarpu praėjusios Seimo kadencijos metu – 45 milijonus eurų. 

R. Duobaitė-Bumbulienė. Atidarius eismą šalia AB „Regitra“ esančiame „Romainių“ 

kalne, ten dažnai pastebime eismo problemas. Praeitą savaitę visas eismas ten buvo sustojęs dėl 

avarijos, užstrigusio sunkvežimio. Ar nemanote, kad rekonstrukcijos metu buvo padarytos klaidos 

dėl per plačios pėsčiųjų zonos? Ar įmanoma ką nors padaryti dėl ten nuolatos susidarančių spūsčių? 

Ar manote, kad viskas yra padaryta gerai? 

T. Metelionis. Viskas buvo suprojektuota ir pastatyta pagal kelių statybos techninių 

reglamentų reikalavimus. Kaip žinote, prioritetas visada yra teikiamas pėstiesiems ir dviratininkams. 

Manau, yra tikrai labai gerai, kad buvo pastatytas pakankamai platus šaligatvis. Kelias taip pat yra 

įrengtas tinkamai. Įvykus avarijai bet kurioje gatvėje mieste, visuomet atsiranda nepatogumų, nes 

sumažėja jos pralaidumas. To išvengti turbūt yra neįmanoma.  

M. Prievelis. Kaip sekasi įgyvendinti šios Vyriausybės pradėtą programą „Tūkstantmečio 

mokyklos“? Kiek Kaunui yra skirta lėšų? Kiek mokyklų Kaune joje dalyvauja? Kaip apskritai yra 

vykdomas šis projektas? 

T. Metelionis. Noriu priminti, kad programa „Tūkstantmečio mokyklos“ yra 

finansuojama Europos sąjungos fondų lėšomis. Atsižvelgiant į vaikų ir mokyklų skaičių mieste, 

Vilniaus miestas, mano žiniomis, pagal šią programą gauna apie 38 milijonus eurų. Manau, kad šią 

programą įgyvendinti, sekasi neblogai. Iššūkių tikrai daug. Jeigu aš gerai atsimenu, reikia atlikti 

šimtus pirkimų. Reikia atlikti daug skirtingų veiksmų, pirkimų, mokymų. Programa yra tikrai labai  
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sudėtinga, bet dėl kolegų iš Švietimo skyriaus pastangų, mums ją įgyvendinti sekasi tikrai neblogai. 

Kauno miestui pagal šią programą yra skirta 20 milijonų eurų Europos sąjungos lėšų. 

R. Romeika. Noriu paklausti dėl Kauno jaunimo organizacijų sąjungos „Apskritasis 

stalas“, kuris veikė prieš daug metų, bet nustojo ir dabar netgi yra likviduotas kaip juridinis asmuo. 

Ar kažkas šiuo klausimu yra daroma? Galbūt Taryba galėtų inicijuoti šios organizacijos atkūrimą? 

Daugumoje Lietuvos didžiųjų miestų tokios organizacijos veikia. Mano nuomone, jų veikla yra gan 

prasminga. Būtų smagu, kad Savivaldybė parodytų iniciatyvą ir ši organizacija atsikurtų.   

S. Sirtautas. Esu pasigilinęs į šį klausimą. Prieš daug metų buvo dedama nemažai 

pastangų šią organizaciją atkurti. Prioritetą šią organizaciją atkurti visų pirma turėtų turėti jaunimo 

organizacijos, kurios ten burtųsi ir aktyviai veiktų savo interesų labui, o ne  Savivaldybės politikai ar 

administracija. Paskutinis bandymas šią organizaciją atkurti vyko, berods, prieš 3 metus. Asmeniškai 

dalyvavau susirinkimuose ir rinkimuose, tačiau jos atkūrimo procesas neįvyko. Jeigu ši organizacija 

Kaune įsisteigtų, ji turėtų visokeriopą palaikymą ir paramą. Tačiau dar kartą paminėsiu – jaunimas 

turėtų būti aktyvesnis.  

P. Lukševičius. Prieš keletą savaičių socialiniuose tinkluose pasirodė informacija apie 

teršalus Nemune. Ar turite apie tai kokios nors informacijos?  

T. Metelionis. Iš departamento, jokių oficialių duomenų apie tai negavome. 

Aplinkosaugininkas Varžinskas pakomentavo, kad ten tiesiog galėtų būti sunešti kažkokių žolių 

kuokštai. Jeigu pranešėte apie tai Aplinkos apsaugos departamentui, specialistai turėtų situaciją 

įvertinti. Aš esu tikras, kad jie tai padarė. Jeigu ten būtų buvę teršalai, mes tikrai būtumėm gavę 

nurodymą imtis priemonių ir būtume jų ėmęsi. 

V. Lendraitis. Įvedus mažų emisijų sezoną senamiestyje, išleidę vaikus prie Kauno jėzuitų 

gimnazijos, tėvai, norėdami grįžti atgal į centrą, turi apsukti ratą pro Vytauto Didžiojo tiltą. Ar 

neplanuojate kažko keisti, kad būtų patogiau grįžti į centrą? 

T. Metelionis. Vaikų atvežimo į gimnaziją situacija buvo vertinta dar prieš įrengiant 

kameras. Atsižvelgiant į šios gimnazijos interesus, kamerų vietos buvo pastumtos toliau, kad 

norintys privežti vaikus prie pat vartų, galėtų tai padaryti be papildomo mokesčio. Reikia 

pasidžiaugti, kad pastebime vis daugiau tėvų, kurie atvykę pro Vytauto Didžiojo tiltą, vaikus paleidžia 

įvažoje pasukę į dešinę. Berods 100 metrų iki mokyklos, vaikai po to savarankiškai saugiai pro 

požeminę perėją nueina patys. Norime paskatinti tokį sąmoningesnį vaikų atvykimo būdą. O jeigu 

kažkas nori įvežti į vaikus į kiemą, tada turės susitaikyti su tuo, kad reikės apsukti ratą.  
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A. Filinaitė. Noriu paklausti dėl Kauno senamiestyje užsidarinėjančių restoranų ir barų. 

Kaip spręsite mažėjančius lankytojų srautus senamiestyje?  

T. Metelionis. Natūraliai kultūrinis ir pramoginis gyvenimas dabar yra persikėlęs į Laisvės 

alėją, kuri pritraukia didžiausią lankytojų srautą. Bendraujame su senamiesčio barų, kavinių ir 

restoranų valdytojais. Kalėdiniam laikotarpiui rengiame bendrą iniciatyvą-akciją, skirtą padaryti 

Vilniaus gatvę patrauklesne. Kartu su senamiesčio bendruomene turime tam tikrų minčių ir, manau, 

kad artimiausiu metu jas paskelbsim. Nenusišaliname nuo šio klausimo ir dedame bei dėsime 

pastangas. 

V. Lendraitis. Norėjau pasiteirauti dėl pinigų, skirtų poveikio aplinkai vertinimui dėl šliuzo 

pastatymo. Ar šiems metams numatyti 600 tūkst. eurų yra įsisavinti? Ar neplanuojama atsisakyti šio 

projekto vystymo? 

T. Metelionis. Pinigai buvo skirti AB Vidaus vandens kelių direkcijai. Jie atliko poveikio 

aplinkai vertinimo paslaugų viešųjų pirkimų procedūrą, sudarė sutartį ir mes skyrėme lėšas. Negaliu 

įvardinti terminų, kada poveikio aplinkai vertinimas turėtų būti baigtas. Mūsų žiniomis, sutartį jie 

vykdo, pinigus naudoja pagal sutartį. Šios iniciatyvos atsisakyti nei mes, nei AB Vidaus vandens kelių 

direkcija, nei mūsų partneriai neketiname. 

P. Lukševičius. Berods, prieš pusę metų patvirtinome išlaidas skirtas Savivaldybės 

transporto sistemos tobulinimo tyrimui. Kokia yra padėtis susijusi su šiuo tyrimu, kokios yra išvados? 

T. Metelionis. Studija dar nėra baigta. Berods gruodžio mėnesį mums turėtų būti 

pateiktas projektas. Savivaldybės administracija aktyviai dalyvauja jos rengimo procese. Vyksta 

susitikimai, diskusijos, skaičiavimai. Tikimės gerų ir išsamių šios studijos rezultatų. Esu tikras, kad kai 

tik ji bus baigta, ji bus viešai visiems pristatyta. 

R. Duobaitė-Bumbulienė. Norėjau pasiteirauti dėl „Mokslo salos“ projekto. Buvo skelbta, 

kad ji bus atidaryta rugsėjo pradžioje. Kaip suprantu, atidarymas yra nukeltas. Kokios yra problemos 

ir kada ji bus atidaryta? Kaip sekasi rinkti komandą, dirbsiančią ten?  

T. Metelionis. Pasiruošimas atidarymui vyksta intensyviai. Ekspozicijos kūrėjai dirba 

„Mokslo saloje“. Visi eksponatai yra sumontuoti ir atvežti. Šiuo metu vyksta jų apipavidalinimas, 

klijuojami eksponatų aprašymai bei rekomendacijos lankytojams, montuojamas planetariumas. 

Tikimės, kad „Mokslo salą“ pavyks atidaryti lapkritį. Tokio dydžio objekte yra sunku suplanuoti visas 

detales. Komanda yra renkama. Atsižvelgiant į objekto mastą, dydį bei sudėtingumą, manau, kad 

viskas sekasi gana neblogai ir tikrai šių metų lapkritį pakviesime visus į atidarymą. 
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M. Prievelis. Norėjau pasitikslinti dėl būsto pritaikymo neįgaliesiems. Praėjusiais metais 

dalis lėšų buvo grąžintos į valstybės biudžetą. Kaip šiemet sekasi įgyvendinti šią programą? Ar bus 

panaudotos visos lėšos pagal paskirtį? 

T. Metelionis. Įgyvendinti šią programą šiemet sekasi geriau negu praėjusiais metais. 

Tempas nedžiugina, kol kas vis dar pastebimas atsilikimas. Žinau, kad Savivaldybės administracija 

tikrai intensyviai dirba, kad nepanaudotų lėšų liktų kuo mažiau. Savivaldybės administracija padarė 

išvadas dėl praėjusių metų ir šiemet bus atnaujinta daugiau būstų. 

R. Romeika. Noriu paklausti dėl turizmo ir viešbučių užimtumo duomenų. Praeitų metų 

duomenys rodo, kad tendencija yra neigiama. Galbūt yra kažkokie išankstiniai duomenys apie šiuos 

metus? Kokios tendencijos yra šiais metais? 

T. Metelionis. Šita funkcija pavesta VšĮ „Kaunas IN“. Jie tuos duomenis renka ir 

administruoja bei teikia periodines ataskaitas. Nesu įsigilinęs į šį klausimą, todėl tikslių skaičių 

pateikti negaliu. Kiek žinau, tai viešbučių užimtumas yra tikrai aukštas. Kolegos minėjo, kad vidutinis 

užimtumas yra virš 80 procentų. Šį skaičių labai stipriai įtakojo stadiono atidarymas. Kaip žinome, 

Kaune trūksta viešbučių ir tikimės, kad verslas į tai reaguos ir pasiūlys daugiau kambarių. Detalią 

statistika paprašysiu, kad jums atsiųstų elektroniniu paštu. 

A. Filinaitė. Mano klausimas yra apie būsimų „Mokslo salos“ darbuotojų atlyginimą. Ar 

tikrai manote, kad 900 ar 1300 eurų į rankas žmogui, baigusiam fizikos, chemijos, informacinių 

technologijų ar biologijos mokslus, turinčiam 2 metų patirtį edukacijos srityje, yra orus atlyginimas? 

Ar planuojate kelti atlyginimus ateityje? 

A. Lukaševičiūtė. Komanda yra renkama atsižvelgiant į resursus, kurios turime. Komanda 

pildosi ir jeigu ateityje sėkmingai gausime finansavimą, atlyginimai bus didinami. Turime resursus 

tokius kokius turime. 

T. Metelionis. Noriu atkreipti dėmesį, kad „Mokslo salą“ valdo VšĮ Mokslo ir technologijų 

populiarinimo centras, kurio pagrindinis dalininkas yra Lietuvos Respublikos švietimo, mokslo ir 

sporto ministerija. Su ministerija diskutuojame dėl biudžeto, tačiau sekasi gan sunkiai. Buvo sutarta, 

kad Savivaldybė su ministerija finansavimo poreikį dalinsis per pusę. Kol kas finansavimo ar 

konkrečios informacijos dėl kofinansavimo ir ministerijos prisidėjimo neturime. 

A. Lukaševičiūtė. Paskelbti atlyginimai, buvo nustatyti Lietuvos Respublikos švietimo, 

mokslo ir sporto ministerijos. Dėl šių priežasčių atlyginimų, apie kuriuos jūs kalbate, mes pakeisti 

negalime. 
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P. Lukševičius. Kokios skatinamosios priemonės turizmui yra numatytos 2025 metais? 

T. Metelionis. Kiekvienais metais, kuomet rengiame strateginį veiklos planą ir biudžetą, 

VšĮ „Kaunas IN“ pateikia siūlomų įgyvendinti ir finansuoti priemonių bei projektų idėjų sąrašą. 

Tuomet ir yra sprendžiama, kuriuos projektus įgyvendinsime. Šios informacijos 2025 metams VšĮ 

„Kaunas IN“ dar nėra pateikęs, todėl negaliu atsakyti į jūsų klausimą. 2024 metais buvo suplanuota 

nemažai priemonių. Biudžeto neįvardinsiu, bet šios priemonės yra planuojamos ir vykdomos. 

R. Kaunas. Kauniečiai kasmet prasidėjus šiltajam sezonui piktinasi netvarkingai 

paliekamais paspirtukais. Ar vyksta kokios nors derybos dėl jų parkavimo salų įrengimo? 

M. Matusevičius. Nuolatos bendraujame su „Bolt“ ir „RIDE“. Pastebėjus, kad šios 

transporto priemonės paliekamos ne vietoje, jie visą laiką į tai atsižvelgia ir tai ištaiso. Ateityje turime 

planus juos dar labiau sukontroliuoti, kad šių problemų būtų dar mažiau. 

T. Metelionis. Ribos, kur šios transporto priemonės galėtų būti paliktos, turėtų būti 

susiaurintos arba labiau apibrėžtos, kad jų negalėtų palikti bet kur, o tik tam skirtose ribose.  

V. Lendraitis. Noriu paklausti dėl baseinų Šilainiuose ir Panemunėje statybų darbų eigos. 

Prisimenant, kad buvo skundas teisme, ar viskas vyksta pagal grafiką? 

T. Metelionis. Kažkada labai seniai buvo skundas teisme. Darbai vyksta sėkmingai. 

Baseino Šilainiuose statybos darbai pirmauja. Yra atlikta apie 40 % darbų. Baseinas Panemunėje taip 

pat yra statomas. Turbūt visi, kas važiuoja pro šalį, puikiai tą mato. Darbai yra atliekami, įrengiami 

pamatai.  

R. Duobaitė-Bumbulienė. Noriu paklausti dėl senosios ledo arenos uždarymo. Žiemos 

sporto bendruomenė, mano, kad šis žingsnis buvo klaidingas. Kaip manote jūs? Kaip pagal svarbą 

toliau bus rūšiuojami lankytojai ir sporto rūšys? 

T. Metelionis. Susidarė klaidingas pirminis įspūdis dėl senosios ledo arenos uždarymo. 

Uždarius senąją ledo areną, naujuose Kauno ledo rūmuose kurį laiką dirbo tik viena ledo aikštė, nes 

buvo tobulinama garso akustinė sistema. Dėl to kilo didžiulis nepasitenkinimas. Žmonės nenorėjo 

girdėti, kad bus pasiūlytai dvigubai daugiau laikų, kuomet šie darbai bus užbaigti. 

V. Matijošaitis. Ten buvo atliktas brokas projektavimo metu ir buvo įrengtos skardinės 

lubos. Todėl vasarą, mažiausio lankomumo laikotarpiu, atlikome papildomų pakabinamų lubų 

įrengimo darbus. 
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T. Vasiliauskas. Direktorius puikiai įvardino aplinkybes, dėl kurių kilo visas pasipiktinimas. 

Reikia pripažinti, kad Kauno sporto mokykla ,,Startas“ prastai iškomunikavo dėl antrosios ledo 

aikštės įrengimo vėlavimo. Su bendruomene nuolatos palaikome ryšį. Tinklelis preliminariai yra 

sudaromas mėnesiui. Jis skelbiamas viešai interneto svetainėje www.kursportuoti.kaunas.lt. Ten 

galima pamatyti užimtumą, laisvus laikus. Visi norintys išsinuomoti ledo areną gali tai padaryti. 

Optimizuosime ledo valymą, Kauno sporto mokykla ,,Startas“ peržiūri grupes. Tikrai rūpinamės, kad 

visi galėtų sutilpti geriausiomis sąlygomis. Ketvirtadienį esame suplanavę bendrą susitikimą su visais 

Kauno ledo rūmų nuomininkais. Tikimės, kad išspręsime šią komunikavimo klaidą ir padėsime šioje 

istorijoje tašką. 

M. Prievelis. Noriu pasiteirauti dėl programos „Svajonių kiemas“ ateities. Ar ši programa 

bus tęsiama? Bendrijos ruošiasi joje dalyvauti. Jos norėtų sužinoti apie galimybes šioje programoje 

dalyvauti kitais metais. 

T. Metelionis. Dėl įvairių aplinkybių ne visi kiemai arba ne visi namai galės pretenduoti į 

finansavimą pagal šią programą. Komunikuosime apie tai išsamiau. Gavę prašymus kiekvieną kartą 

vertinsime, ar teritorija, neturi galimybės gauti finansavimo pagal kvartalinės renovacijos programą.  

Jeigu identifikuosime, kad ne – siūlysime dalyvauti  programoje „Svajonių kiemas“. Tiems namams, 

kurių teritorija galėtų būti tvarkoma kompleksiškai pagal kvartalinės renovacijos programą, 

siūlysime joje dalyvauti. 

R. Romeika. Noriu paklausti dėl programos „Iniciatyvos Kaunui“. Nagrinėdamas 

dokumentus pastebėjau, kad gan nemažai paraiškų yra arba nefinansuojamos arba atmetamos. 

Kokios to priežastys? 

T. Metelionis. Visos paraiškos yra priimamos ir vertinamos pagal Tarybos ir Savivaldybės 

administracijos direktoriaus patvirtintas tvarkas, dalyvaujant nepriklausomiems ekspertams. Pilnai 

pasitikiu šiomis procedūromis ir žmonėmis, kurie dalyvauja įgyvendinant šią programą. Manau, kad 

jeigu yra siūloma paraišką atmesti, tai dėl svarbių priežasčių.  

E. Revuckaitė. Pareiškėjai dažniausiai neįsigilina į sąlygas ir teikia projektus pagal 

netinkamas veiklas ar prioritetus. Manau, kad programa „Iniciatyvos Kaunui“ yra viena didžiausių 

programų, kuri finansuoja daugybę nevyriausybinių organizacijų ir pasiūlo įvairių viešųjų paslaugų 

gyventojams. Skatiname skambinti, konsultuojame. Dažniausiai klaidos yra padaromos neįsigilinus į 

sąlygas. Yra keli vertinimo etapai, kurių metu vertinami projektai ir jų biudžetai. Siūlome įvairių 

formų konsultacijas – telefonu, elektroniniu paštu ir per programos sistemą. 
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P. Lukševičius. Noriu pasiteirauti dėl Kauno krovinių uosto Marvelėje. Ar teko matyti 

poveikio aplinkai atrankos dokumentus? Ar ten bus kraunamas metalo laužas?  

T. Metelionis. Teko matyti poveikio aplinkai atrankos dokumentus, kur viena iš veiklų 

buvo birių ir nebirių krovinių laikymas bei krovimas. Nesu detaliai įsigilinęs, todėl plačiau 

pakomentuoti paprašysiu R. Savickienės. 

R. Savickienė. Aplinkos apsaugos agentūra rengia poveikio aplinkai vertinimą, nagrinėja 

visas galimybes. Agentūra taip pat turi užduotį išnagrinėti visus srautus. Kuomet bus pateiktas šis 

dokumentas, mes taip pat atliksime vertinimą. 

V. Lendraitis. Norėjau pasiteirauti dėl Kauno tarptautinės gimnazijos 4 aukšte statomo 

priestato. Dėl kokių priežasčių užsitęsė darbai? 

T. Metelionis. Taip, darbai vėluoja. Pagrindinė priežastis - projektavimo klaidos. Reikėjo 

perprojektuoti klaidingai suprojektuotą lifto šachtą. Praeitą savaitę buvom susitikę su gimnazijos 

vadovybe ir rangovais. Gavome pažadą, kad iki Kalėdų darbai bus užbaigti. Darysime viską, kas nuo 

mūsų priklauso, kad tas pažadas būtų įvykdytas. 

A. Filinaitė. Reaguojant į praeitą savaitę išsakytus pasisakymus apie slaviškus sportus. Ar 

žinote, kurioje šalyje gimė ledo ritulys? 

T. Metelionis. Manau, kad nereikėtų rimtai į tai reaguoti. Tadas Vasiliauskas už tai 

atsiprašė. 

P. Lukševičius. Praeitą savaitę buvo atidarytas Kauno Aleksoto inovacijų pramonės 

parkas. Kaip sekasi pritraukti investuotojus, ten norinčias dirbti įmones? 

T. Metelionis. Pirmasis investuotojas įsikūrė sėkmingai. Imonės domisi dėl likusio laisvo 

ploto. Susidomėjimas yra nemažas. Tikiu, kad parkas bus sėkmingai įveiklintas ir pritrauks nemažai 

puikių investuotojų. 

J. Kupčinskienė. Noriu pasitikslinti, dėl jūsų minėtų Vyriausybės Kaunui skirtų 5 milijonų 

eurų. Suma yra didesnė. Internete labai greitai galima rasti informaciją, kad Kleboniškio tiltui buvo 

skirta 100 milijonų eurų, pietrytiniam aplinkkeliui – 16 milijonų eurų, keliui į Nemunaičius – 8 

milijonai eurų. 

V. Matijošaitis. Jūs kažką klaidingai supratote. 

M. Prievelis. Noriu paklausti dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų ir 

karinio mobilumo ir dvigubos paskirties lėšų. Kiek Savivaldybės ribose esantys objektai gaus pinigų  

 

  



51 
 

iš Vyriausybės? Ar prisimenate, ar kurios nors Tarybos kadencijos metu Savivaldybės biudžetas augo 

tiek kiek šios metu?  

T. Metelionis. Karinio mobilumo ir dvigubos paskirties programos lėšų, mano žiniomis, 

Savivaldybė negauna. Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšos yra paskirstomos 

visoms savivaldybėms. Kaip ir kiekvienais metais gauname panašią sumą – apie 11 milijonų eurų. Tai 

yra kasmet pagal metodiką gaunamos lėšos. 

V. Matijošaitis. Dėkoju už dalyvavimą posėdyje, kitas posėdis vyks lapkričio 12 d. 

 

Posėdis baigėsi 11.00 val. 
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